
Zápis z jednání Rady plemenné knihy starokladrubského koně 
ve Slatiňanech, 16.9.2014 

 
Přítomní: Ladislav Dobrovský, Zdeňka Dyková, Ing. Jan Kaplan, Ing. Jiří Machek,  
Ing. Kateřina Neumannová, Ing. Zdeňka Procházková, Ing. Zuzana Šancová 
 
Omluveni: Tomáš Barták, Eva Šimáčková 
 
Hosté: Ing. Karel Regner  
 
Program: 1. představení nového člena Rady PK – zástupce MZe ČR 

2. aktuální situace v NHK – Ing. Jiří Machek 
  3. změny v Řádu plemenné knihy 
  4. plemenní hřebci v připouštěcí sezóně 2015 
  5. návrh témat na chovatelský seminář (únor 2015) 

6. různé 
 
 
Ad 1: 
Novou členkou Rady plemenné knihy starokladrubského koně je Ing. Zdeňka Procházková – 
vedoucí oddělení ústřední evidence zvířat MZe ČR. 
 
Ad 2: 
Ing. Machek seznámil přítomné s aktuální situací rekonstrukce hřebčína v Kladrubech nad 
Labem. Dále i se sportovními a reprezentačními činnostmi Národního hřebčína v roce 2014. 
 
Ad 3: 
Jednohlasně byly schváleny navržené změny Řádu PK (jejich výčet je uveden v příloze 
zápisu), o schválení těchto změn bude požádáno MZe ČR. Nová verze Řádu PK bude 
k dispozici na webových stránkách NHK, kde je Řád PK v elektronické podobě umístěn. 
 
Ad 4: 
Proběhla předběžná diskuze k rozmístění plemenných hřebců na stanice hřebců (Zemské 
hřebčince) v roce 2015. Ze strany zástupců privátního chovu nevzešly žádné speciální 
požadavky. 
 
Ad 5: 
Navržená témata: 
Ing. Z. Procházková – nová legislativa týkající se označování zvířat 
zástupce VÚŽV Uhříněves – genetické zdroje 
Doc. Majzlík – lineární popis koní  
prezentace plemenných hřebců 
rekonstrukce hřebčína (projekt IOP) 
 
Ad 6: 
Mezi čekatele chovatelské komise byli zařazeni: Petr Víšek, Luboš Černoch, Gabriela 
Ošťádalová. 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Šancová  Schválil: Ing. Jiří Machek 


